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Forces Elèctriques d’Andorra

s’afegeix a les mostres de condol per la mort de 

Julian Sanz Garcia
pare del nostre company Julià Sanz Lledòs

Amb la posada en marxa de les 
noves dependències de l’Oficina 
de Control Nacional Juxtaposat 
de Porta (DCNJ), el Govern ha 
aprovat el reglament de modi-
ficació de les normes d’intro-
ducció i de sortida de mercade-
ries per la frontera amb França. 
Aquest reglament estipula que 

el despatx de duana de Porta és 
la dependència habilitada per 
dur a terme els tràmits duaners 
de mercaderies que transiten 
entre Andorra i França. Tot i que 
la DCNJ està ubicada en territori 
francès, els agents de duana han 
d’aplicar les disposicions legals, 
reglamentàries i administratives 
d’Andorra i amb les mateixes 
conseqüències. 

Canvis en el reglament 
de tràfic de mercaderies 
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duana juxtaposada

La ministra i el secretari d’Es-
tat d’Educació, Susanna Vela i 
Josep Roig, van visitar ahir al 
migdia les instal·lacions de les 
escoles de maternal i primària 
del sistema espanyol i el francès 
a la Massana. El delegat de l’en-
senyament francès a Andorra, 
Michel Maginot, i el conseller 
d’Educació de l’ambaixada Es-
panyola, Bartomeu Bauçà, van 
fer d’amfitrions durant la visita. 
En l’acte, Maginot va avançar 
que el futur liceu d’Encamp po-
drà acollir fins a 600 alumnes, 
tot i que en principi només cali-
en 400 places.

Es preveu que el liceu d’En-
camp obri portes el curs 2012-
2013 i que hi hagi escolaritzats 
de 1.000 a 1.100 alumnes entre 
els dos centres del sistema edu-

catiu francès. A Encamp hi ani-
ran els estudiants de les parrò-
quies altes (de fet, teòricament 
haurà d’estar obert el túnel dels 
Dos Valires) i, probablement, 
una part dels d’Escaldes-En-
gordany. 

Segons Maginot, era neces-
sari fer una nova escola per al-
bergar estudiants de col·legi i 
liceu amb 400 places, tot i que 
finalment el centre en tindrà 
600. D’aquesta manera, un cop 
obert, s’omplirà amb alumnes 
procedents del Liceu Comte de 
Foix, per poder tancar aules de 
l’edifici de la capital amb l’ob-
jectiu d’anar-les renovant. Un 
cop acabi aquesta reforma, es 
mirarà d’equilibrar el nombre 
d’alumnes entre els dos centres. 

Pel que fa a l’internat del Li-
ceu Comte de Foix, es tancarà 
per als estudiants de col·legi, ja 

que els que procedien del Pas 
de la Casa aniran a Encamp. Tot 
i així, seguirà funcionant ja que 
es té la voluntat d’acollir alum-
nes de BTS (diploma de tècnic 
superior) procedents de França, 
ja que hi ha “mitges seccions i 

seria interessant omplir-les”, se-
gons va comentar Maginot. 

Per la seva banda, la ministra 
d’Educació va explicar que el 
ministeri està treballant en el pla 
especial d’equipaments, en què 
s’haurà de preveure els edificis 

escolars que farà falta edificar 
a curt o a mitjà termini. Aquest 
pla s’haurà d’establir en funció 
del creixement de la població, 
tenint en compte la immigració 
i els canvis de residència dins 
del país. 

Respecte a la construcció 
de les escoles de Canillo, Vela 
va recordar que el Comú de la 
parròquia ha desestimat fer-les 
al prat de la Sella i ha proposat 
ampliar les instal·lacions actu-
als. Vela va afegir que el minis-
teri haurà de valorar, en funció 
de les necessitats previstes, si es 
podrà dur a terme o s’haurà de 
demanar un altre terreny. 

La ministra també va dir que 
esperen rebre el document marc 
que permetrà el reconeixement 
del batxillerat andorrà a Espa-
nya entre aquesta setmana i la 
vinent. 

El futur liceu d’Encamp podrà acollir 
600 alumnes i obrirà el curs 2012

educació

agències
la massana

En aquest centre aniran els estudiants de les parròquies altes i una part dels d’Escaldes
agències

un moment de la visita de Vela i Roig a les escoles, ahir.

. 

El ministre d’Afers Exteriors i 
Relacions Institucionals, Xavier 
Espot, va assistir ahir a la reunió 
de presidents de la Comunitat 
de Treball dels Pirineus (CTP), 
sota la presidència de la regió 
Migdia-Pirineus. El president de 
la CTP, Martin Malvy, va exposar 
quines seran les línies bàsiques 

de la seva presidència, entre les 
quals destaquen la promoció in-
ternacional dels Pirineus i l’ela-
boració d’un pla de comunicació 
i d’accions específiques, com ara 
una convenció de negocis per als 
operadors turístics. 

Un altre dels eixos serà el de-
senvolupament sostenible dels 
Pirineus, a través de la lluita 
contra el canvi climàtic i l’adap-

tació als seus efectes, i també 
amb la creació d’un observatori 
pirinenc del canvi climàtic.

Un altre dels objectius que 
s’ha plantejat Malvy és prendre 
part en els debats europeus so-
bre el territori i participar en els 
pressupostos de la Unió Europea 
relatius al fons de cohesió terri-
torial a partir del 2013. També es 
va parlar del futur de la CTP. 

Malvy centrarà el treball de la 
CTP a promocionar el Pirineu
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espot a la reunió de presidents de la comunitat de treball dels pirineus.


